
Verslag openbare fractievergadering 10-07-2023

Deze vergadering in Cultuurhuis De Kolk in Lutjewinkel kende een volle raadsagenda waar levendig over
gediscussieerd werd. Met twee gasten kwamen er ook een aantal andere onderwerpen ter tafel.

Kadernota 2024                                                                                                                                                  
In de kadernota wordt regelmatig gesteld dat uitgangspunten de ambities van het coalitieakkoord zijn. 
Daardoor kan deze kadernota niet als stuk van de hele raad gezien worden en dat was wel de insteek van 
de sessies waarin de raad de kadernota voorbereid heeft.                                                                                 
De voorgestelde verhoging van de ozb met € 1 miljoen, exclusief inflatiecorrectie, is voor ons 
onaanvaardbaar. Het is een breuk met het beleid dat alleen de inflatiecorrectie op de ozb-tarieven wordt 
toegepast. Ondanks de waarschuwing dat er op de meerjarenbegroting 2023-2026 te korten kunnen 
ontstaan, zien wij  daarvoor geen concrete aanwijzingen.                                                                                   
Punten van besparing/bezuiniging zien wij wel.                                                                                                   

- geen aanstellen gebiedsmanagers, besparing € 400.000                                                                    
- geen aanleg park Middenmeer, waterberging door Hoogheemraadschap laten beheren met   
  natuurontwikkeling zoals ook gebeurd is bij Den Oever

Wij zullen met de VVD een amendement indienen om de ozb alleen met de inflatiecorrectie te verhogen.

Jaarstukken                                                                                                                                                        
De jaarrekening 2022 sluit met een positief saldo van ruim € 7,2 miljoen. Dit is voor ons ook een reden om 
niet in te stemmen met de voorgestelde ozb-verhoging.  Het schept ruimte om daar eerst een goede 
discussie over te voeren. Vragen zijn er over het nog steeds ontbreken van de accountantsverklaring, zonder
deze kan de jaarrekening niet goedgekeurd worden. De tijd is krap want 15 juli is de uiterste datum waarop 
een goedgekeurde jaarrekening bij de provincie moet zijn ingeleverd.                                     

Bestuursrapportage                                                                                                                                         
In de bestuursrapportage staan veel niet meetbare KPI’s (kritische prestatie indicatoren), daardoor kan geen 
inzicht gekregen over het resultaat van het gevoerde beleid.  Dat moet dus anders.                                         
Voor het oplossen van de verkeersproblemen op de Zandweg in Zijdewind staat € 500.00 gereserveerd, een 
goede zaak.

Punten ter besluitvorming

- Uitbreiding trafostation ‘t Veld                                                                                                               
  LADA is kritisch over de landschappelijke inpassing.

- Spuitzonering ‘t Veld Noord                                                                                                                   
  Afspraken gemaakt met zes agrariërs om een spuitvrije zone van 50 meter in te stellen waardoor
  woningbouw mogelijk wordt vanaf de perceelgrens. Dit betekent dat er 80 woningen meer gebouwd
  kunnen worden waardoor 20% sociale woningbouw mogelijk is.                                                         
  De kosten van afkoopsom agrariërs  bedraagt € 1,2 miljoen. Voorstel heeft onze goedkeuring.

- Erfgoedvisie Hollands Kroon 2023                                                                                                       
  LADA is tevreden over deze visie. Monumenteneigenaren waren uitgenodigd voor een   
  participatieavond waarop  hun visie gevraagd werd. Veel zienswijzen zijn er in verwerkt.  
  Belangrijk voor LADA is dat het samenstellen van de gemeentelijke monumentenlijst op vrijwillige 
  basis in tact is gebleven. Diverse zienswijzen waarin gevraagd werd om dwang of het instellen van 
  een beroepsmogelijkheid bij het niet meewerken aan plaatsing werden allemaal verworpen. De  
  motivering is dat Hollands Kroon een stimulerend erfgoedbeleid wil voeren, daar past geen dwang 
  bij. 

Raadscafé    

- Er werd gevraagd om een burgerberaad.

- Bestuur dorpshuis De Mafkikker geeft aan geen problemen te hebben met de exploitatie.



- Zorgen over onderhoud brug Skarpetweg, er wordt gevraagd een beperking in stellen voor zwaar 
  verkeer dat oor overlast zorgt op de Skarpetweg.

- In Barsingerhorn is een initiatief gestart om te komen tot de bouw van een dorpshuis op het terrein 
  van de ijsclub. Dit kan op onze steun rekenen. Past in de LADA-visie dat initiatieven vanuit de  
  inwoners ondersteund moeten worden.

Wat verder ter tafel kwam  

De heer Beerda heeft zorgen  over spuiten bestrijdingsmiddelen.                                                                      
“Ik kom uit Rotterdam en heb mij in het landelijke Slootdorp gevestigd, ben een milieuvluchteling. Nu zie ik 
overal boeren met de spuitwagens uitrijden en vraag mij af of daar voldoende controle op is. Ik maak mij 
daar zorgen over.”                                                                                                                                                
Een levendige discussie is het gevolg. Daarin wordt er op gewezen dat het gebruik van deze middelen al 
stevig teruggebracht is. Wij kunnen daar geen invloed op uitoefenen, is regelgeving voor. Er wordt op  
gewezen dat het gebruik van bestrijdingsmiddelen op voedselgewassen in Nederland in vergelijking met 
andere landen laag is.                                                                                                                                          
Een ander punt dat de heer Beerda aanhaalt is het gevaar van de windturbines voor vogels. Hij vraagt of 
daar aandacht voor is. Het antwoord is dat er aandacht  voor is bij de gemeente. Het brengt de vraag hoe 
dat is met de kleine windmolens waarover nu discussie is om die als solidaire molen op agrarische bedrijven 
toe te staan. Zo ver is het nog niet. Hier zal eerst een brede discussie over gevoerd moeten worden waarin 
ook het effect op vogels meegenomen moet worden.

Mevrouw de Vries brengt een aantal punten onder onze aandacht. Henk adviseert haar om daar ook mee 
naar het Raadscafé te gaan, krijgt ze de hele raad als toehoorder.

- Zorgen over onderhoud bermen Oosterweg en Westfriese dijk, gevaarlijk voor fietsers die   
  moeten uitwijken. 

- Leekerweg, na aanbrengen nieuwe snelheidsremmers  zijn er problemen voor fietsers.

- Wanneer wordt de Hartweg eens gerenoveerd, is nu een racebaan. Gaat daar iets aan    
  gebeuren?

- Woningbouw. Is er al een bouwplan voor de lege plek in Lutjewinkel (terrein garage Hof)? Waarom 
worden er niet meer Knarrenhofjes gebouwd?

Twee zaken waar ook aandacht voor gevraagd werd

- Zijn er cijfers bekend over afgekeurde ladingen gft-bakken? Zou na invoeren van recycle tarief van 
  10% naar 75% opgelopen zijn. Onze fractievoorzitter  geeft aan dat er morgen (dinsdag 11 juli) een 
  beeldvormende vergadering over HVC is en zal hier vragen over stellen.

- Bij het Winkelhart  Niedorp zijn de bankjes weggehaald. Vooral ouderen missen het, zij  moeten 
  teruggeplaatst worden. De fractie zal er vragen over stellen.    

         

                                                                                                  


